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 Здравейте, относно приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за 

реда и условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на 

Столична община бих искал да изразя отрицателното си мнение по отношение на 

премахване на едномесечната карта за 1 линия.  

Каква всъщност е алтернативата, да си купя карта за цялата градска мрежа, която 

ще ползвам ползвам инцидентно? 

Добре е да се правят промени, да се върви към електронни услуги, но нека да не се 

ощетяват гражданите. Оставам с уважение.  
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